



Senior Veterinarian (Pathobiology) (Salary : HKD115,795 per month (Note 3) )

Entry Requirements :

- (a) a veterinary qualification registrable in Hong Kong under the Veterinary Surgeons Registration Ordinance, Cap. 529;
- (b) a higher qualification in pathology; such as membership of the Australian College of Veterinary Scientists in a relevant discipline, or equivalent;
- (c) a minimum of 5 years' experience in providing diagnostic pathology services; and
- (d) met the language proficiency requirements of Level 2 or above in English Language in Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSEE) or Hong Kong Certificate of Education Examination (HKCEE), or equivalent.

Notes: (1) Candidates must be permanent residents of the Hong Kong Special Administrative Region at the time of appointment. (2) Preference will be given to those candidates with qualifications making them authorized to advertise as, or profess to be, a specialist in a relevant discipline in Hong Kong. (3) A gratuity plus the Government's Mandatory Provident Fund contributions equivalent to 15% of the total basic salary drawn may be granted if the contract is satisfactorily completed with consistently high standard of performance and conduct.

More details about the vacancy are available at the following Civil Service Bureau's website (<http://www.csb.gov.hk>) and on-line application can be made through the same website.

Interested parties can also download and return the completed application form to Agriculture, Fisheries and Conservation Department, 5/F., Cheung Sha Wan Government Offices, 303 Cheung Sha Wan Road, Kowloon, Hong Kong

<http://www.csb.gov.hk/english/recruit/application/331.html>

There is no specific closing date for application for this position, but applications will close without further announcement when the vacancy is filled. Confidential inquiries can be made to: [christopher\\_john\\_brackman@afcd.gov.hk](mailto:christopher_john_brackman@afcd.gov.hk)

高級獸醫(病理生物學) (薪酬：月薪港幣 115,795 元 (註 3) )

入職條件：

- (a) 具備根據香港法例第 529 章《獸醫註冊條例》可以在香港註冊為獸醫的資格；
- (b) 已取得病理學的高等學歷，例如澳洲獸醫學院相關學科院士，或具同等資格；
- (c) 具備最少 5 年提供診斷病理學服務的經驗；及
- (d) 符合語文能力要求，即在香港中學文憑考試或香港中學會考英國語文科取得第 2 級

或以上的成績，或具同等成績。

註：(1)申請人於獲聘時必須已成為香港特別行政區永久性居民。(2)申請人如具備可獲授權在香港宣傳或聲稱為相關學科專家的資格，可獲優先考慮。(3)如圓滿履行合約而期間一直表現理想兼行為良好，可獲發約滿酬金。該筆酬金，連同政府為受聘人所作的強制性公積金供款，將相等於底薪總額的 15%。

有關空缺的詳情可參考公務員事務局互聯網站(<http://www.csb.gov.hk>)，申請人可透過該網站作網上申請。有興趣申請者亦可填妥以下表格並寄回香港九龍長沙灣道 303 號長沙灣政府合署五樓漁農自然護理署

[http://www.csb.gov.hk/tc\\_chi/recruit/application/331.html](http://www.csb.gov.hk/tc_chi/recruit/application/331.html)

申請並不設期限，當所有職位都完成招聘，申請將馬上截止，不作另行通告。保密查詢：

[christopher\\_john\\_brackman@afcd.gov.hk](mailto:christopher_john_brackman@afcd.gov.hk)